
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Nová Polhora  

konaného dňa 26.06.2023 

Prítomní – podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Novej Polhore zvolal a viedol starosta obce František 

Kubizniak. Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnili štyria poslanci – poslanec Goceliak sa 

ospravedlnil a uviedol, že bude meškať, preto pán starosta konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 

schopné právoplatne uznášať sa. V úvode starosta obce prítomných informoval, že zo zasadnutia je 

vytváraný hlasový záznam a zároveň uviedol, že ak si niekto vytvára súkromne hlasový záznam, berie 

na seba aj zodpovednosť za dodržiavanie GDPR. Hlasový záznam obce je tvorený len pre potrebu 

vypracovania zápisnice zo zasadnutia.  

 

2. Schválenie programu rokovania  

Starosta obce prítomných poslancov oboznámil s návrhom programu.  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie rokovania  

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa o práci starostu 

6. Dohoda o zriadení spoločného dobrovoľného hasičského zboru obce  

7. Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. – Dlhopisový program garantovaných 

výnosov 

8. Rímskokatolícka farnosť sv. Michala Ploské – žiadosť o finančnú výpomoc 

9. Príprava osláv a futbalového turnaja 

10. Rôzne 

Hlasovanie:  Za: 4  (Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková, Bc. Stanislav  Lukačko,  

  Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomný: 1  (Marcel Goceliak) 

 

Po jednohlasnom schválení pristúpili k rokovaniu o jednotlivých bodoch.  

 



3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

 

Zapisovateľ: Ing. Lenka Pangrácová 

Overovatelia:  Bc. Stanislav Lukačko  ............................................. 

 Daniel Vengrin  ............................................. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení vykonal starosta obce, pričom konštatoval, že jednotlivé uznesenia                    

od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva sú splnené. 

 

5. Správa o práci starostu 

Starosta informoval poslancov o svojej práci a činnosti obecného úradu. V rámci tohto bodu 

informoval poslancov, že na miestnom futbalovom ihrisku bolo zabezpečené napojenie sanitárneho 

kontajnera na vodovod, boli osadené zábrany za bránkami, hromozvod, úprava stĺpikov a kosenie 

okolo oplotenia ihriska to všetko v spolupráci s OZ Za krajšiu Polhoru. Bol odstránený máj 

z verejného priestranstva. V bytovom dome 12 b.j. bola uskutočnená oprava odpadu v byte č. D2. 

Kontajnery na odpad spred obecného úradu boli presťahované medzi kultúrny dom a miestne 

potraviny. Kontajner na sklo sa premiestni po jeho vyprázdnení. Starosta obce informoval poslancov, 

že upozornil majiteľa pozemku pri cintoríne na nelegálny odber vody z obecného cintorína.  

Ďalej starosta obce informoval poslancov, že Okresný úrad Košice, odbor opravných prostriedkov, 

pozemkový referát udelil súhlas podľa § 13 zákona č. 220/2004 Z. z. o ochrane a využívaní 

poľnohospodárskej pôdy. Následne bola 22.06.2023 podaná Okresnému úradu Košice, odboru 

výstavby a bytovej politiky žiadosť zmysle § 25, odst. 4 o preskúmanie dokumentácie „Územný plán 

obce Nová Polhora – Zmeny a doplnky č.04“ a vydanie stanoviska pred predložením tejto 

územnoplánovacej dokumentácie na schválenie  v Obecnom zastupiteľstve obce Nová Polhora.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o práci starostu. 

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomný: 1  (Marcel Goceliak) 

 

 



6. Dohoda o zriadení spoločného dobrovoľného hasičského zboru obce 

Starosta obce predniesol poslancom Dohodu o zriadení spoločného dobrovoľného hasičského zboru 

obce, kde konštatoval, že zriadenie tohto hasičského zboru obce bolo prerokované s Krajským 

riaditeľstvom HaZZ v Košiciach a zároveň uviedol, že obecné zastupiteľstvo obce Ploské ju 

prerokovalo na svojom zasadnutí dňa 14.06.2023 a schválilo uznesením číslo 5/4/2023. Výška 

finančného príspevku je v sume 200 € ročne. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dohodu o zriadení spoločného dobrovoľného hasičského zboru obce 

Ploské a obce Nová Polhora a poveruje starostu obce podpísať ju.  

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomný: 1  (Marcel Goceliak) 

  

7. Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. – Dlhopisový program garantovaných 

výnosov 

Starosta obce oboznámil poslancov s možnosťou zapojenia sa do programu – Dlhopisový program 

garantovaných výnosov Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s.. Dlhopisy Voda spieva I. 

môžu získať mestá resp. obce, ktoré sú akcionármi VVS, a. s.. Dlhopisy je možné získať aj výmenou 

za akcie VVS (pomer 1:1), splatnosť dlhopisov je 20 rokov, menovitá hodnota 1 ks dlhopisu VVS je 

13,28 € a úrok 6 % p. a.. Obec vlastní 2939 ks akcií s menovitou hodnotou jednej akcie 33 € a môže 

vymeniť maximálne 2938 akcií za dlhopisy. Ak obec investuje do týchto dlhopisov, ročne získa úrok 

cca 2 341 €. V rámci emisie Dlhopisov Voda spieva I. VVS umožní úpis dlhopisov výlučne pre 

akcionárov, ktorí majú v súhrne podiel na základnom imaní VVS max. 30 %. Predbežný záujem je 

potrebné prejaviť prostredníctvom pripraveného webu www.dlhopisyvvs.sk 3. júla 2023 – tzv. 

začiatok predúpisu.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prejaviť predbežný záujem o získanie dlhopisov Voda spieva I. 

prostredníctvom  pripraveného webu www.dlhopisyvvs.sk dňa 3. júla 2023.  

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

http://www.dlhopisyvvs.sk/
http://www.dlhopisyvvs.sk/


8. Rímskokatolícka farnosť sv. Michala Ploské – žiadosť o finančnú výpomoc 

Starosta obce predniesol poslancom žiadosť Rímskokatolíckej farnosti sv. Michala Ploské o finančnú 

výpomoc vo výške 1 000 € pri príležitosti spojených výročí obce a kostola na zníženie energetickej 

náročnosti kostola v Novej Polhore, v ktorej správca farnosti uviedol, že je potrebné utesniť okná, 

pridať ďalšie sklo a prerobiť vstupné dvere s utesnením. Starosta konštatoval, že v schválenom 

rozpočte je plánované poskytnutie dotácie vo výške 500 €. Poskytnutiu dotácie predchádza 

uzatvorenie zmluvy o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce a zároveň uviedol, že príjemca dotácie je 

povinný poskytnutú dotáciu zúčtovať do konca kalendárneho roka.  Bolo konštatované, že financie nie 

je možné použiť na energie, len na účel uvedený v zmluve. Starosta obce navrhol poskytnúť dotáciu 

vo výške 500 Eur v zmysle schváleného rozpočtu. Poslanci navrhli, aby bol správca farnosti pozvaný 

na zasadnutie a aby vysvetlil, na čo konkrétne plánuje použiť financie od obce. Kde starosta podotkol, 

že v žiadosti je uvedené, na čo majú  byť financie použité.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok vo výške 500 € pre Rímskokatolícku farnosť             

sv. Michala Ploské na zníženie energetickej náročnosti kostola v Novej Polhore v zmysle schváleného 

rozpočtu obce na rok 2023 a poveruje starostu obce uzatvoriť Zmluvu o poskytnutí dotácie z rozpočtu 

obce na rok 2023.  

 

Hlasovanie:  Za: 3  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková) 

  Proti: 1 (Daniel Vengrin) 

  Zdržal sa: 1 (Bc. Stanislav Lukačko) 

 

9. Príprava osláv a futbalového turnaja 

Obecné zastupiteľstvo prejednalo organizačno-technické zabezpečenie prípravy osláv a futbalového 

turnaja troch Polhor. Prebehla diskusia ohľadne zabezpečenia večerí (90 ks), raňajok (60 ks), obed (25 

ks). Bufet zabezpečí p. Vengrin Jozef. P. Kövérová zabezpečila – ponuku cukrovú vatu, pukance, 

perníky a pod.. P. Vengrin Jozef zabezpečí aj ponuku pečených klobás a hotdogov. Starosta 

informoval ohľadne predbežných výdavkov na zabezpečenie osláv a turnaja, kde poslancov 

informoval, že obec bola oslovená s ponukou na zakúpenie produktov spoločnosti OPRE Saider (alko, 

nealko) v cene 1,50 €/ks pre starostov a poslancov Polhor. Bolo konštatované, že občerstvenie už bolo 

zakúpené. Záchranári sú zabezpečení na sobotu aj na nedeľu. Poslanci sa informovali, či je to 

potrebné, na čo starosta konštatoval, že nie je to povinné, ale radšej áno.  

Členovia JDS Nová Polhora zabezpečia pečenie koláčov, uvaria pirohy, zabezpečia kvetinovú 

výzdobu vo farbách erbu obce a obetné dary počas nedeľnej sv. omše. Náklady na kvetinovú výzdobu 

a obetné dary preplatí obec. Zároveň navrhli zabezpečiť veniec ku pamätníku. Bolo dohodnuté, že 

v sobotu pred večerou by sa veniec, resp. kytica položila ku pamätníku.  



Starosta sa oslovil poslanca p. Lukačka, kedy budú dodané odmeny pre futbalistov, na čo odpovedal, 

že budúci týždeň spolu aj s dresíkmi.  

Starosta informoval poslancov, že jeden skákací hrad je zabezpečený aj na nedeľu.  

Starosta oznámil, že oslovil aj OZ Za krajšiu Polhoru, aby pomohli v piatok aj v sobotu s prípravou 

osláv na ihrisku.  

P. Futo – OZ Za krajšiu Polhoru predniesol návrh, že zabezpečí zo svojich zdrojov 3 ks líp, a ako 

symbol ich posadia starostovia troch Polhor.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s návrhom OZ Za krajšiu Polhoru ohľadne zabezpečenia troch líp 

združením a ich posadením starostami troch Polhor.  

 

Hlasovanie:  Za: 5  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Bc. Stanislav Lukačko, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 0 

 

Program: 16: 00 hod. – oficiálny začiatok, 16:30 hod. DFS Hanička, 17:00 hod. Stropkoviani,               

17:45 hod. presun na večeru, 19:00 hod. Stropkoviani, o 20:00 hod. – večerný program. 

Upomienkové predmety pre občanov nad 80 rokov. 

 

10. Rôzne 

a) FC Nová Polhora – žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov 

Starosta predniesol poslancom žiadosť FC Nová Polhora o navýšenie finančných prostriedkov            

o 2 000 € na futbalovú sezónu 2023/2024 z rozpočtu obce na rok 2023. Kde starosta konštatoval, že 

budúci rok bude potrebné rátať s poskytnutím dotácie vo výške 4 000 €.  

- p. Tomašiak požiadal p. Lukačku, aby uviedol, kto je vo výbore klubu, ktorý na to povedal, že 

členmi výboru sú: Lukačko st., Lukačko ml., Vengrin Robert, Plata, Vito Nadaský, Palaščák a traja 

hráči. Prebehla búrlivá diskusia, p. poslankyňa Kubizniaková vyzvala prítomných, aby sa vyjadrovali 

slušne.  

- poslanec Vengrin sa informoval, či má klub hráčov, na čo p. Lukačko st. uviedol, že keby nemali 

hráčov, tak by nezabezpečovali fungovanie klubu. Zároveň uviedol, že hrajú žiaci. Starosta taktiež 

konštatoval, že ak nebudú hrať hráči z obce, ktorí budú chcieť hrať, tak budú vznikať konflikty. 

Poslanec Lukačko vymenoval hráčov, ktorí už prejavili záujem a aj tých, ktorí sa vyjadrili, že hrať už 

nebudú.   

Starosta konštatoval, že v rozpočte budeme musieť nájsť financie na krytie tohto navýšenia 

poskytnutia dotácie.  



P. Kövérová sa opýtala, či hráči môžu aj počas roka nastupovať do klubu. Predseda klubu uviedol, že 

je určený čas, kedy je to možné.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navýšenie dotácie z rozpočtu obce na rok 2023 pre FC Nová Polhora 

o 2 000 Eur. 

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Marcel Goceliak, Mgr. Monika Kubizniaková, Bc. Stanislav Lukačko, Daniel             

   Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 1 (Ing. Mária Kövérová) 

 

b) Starosta obce sa vrátil k otázkam, resp. dotazom poslancov z posledného zasadnutia: 

- informoval p. Kubizniakovú, že kontajner na cintoríne bol skontrolovať, nebol plný, na čo p. 

Kubizniaková povedala, že tam bola stolička, kde starosta konštatoval, že nebola tam, keď to 

bol skontrolovať a zároveň uviedol, že vodovodný ventil na obecnom cintoríne je v poriadku,  

- p. Goceliakovi – ohľadne organizácie akcie Staviame máj, kde uviedol, že o akcii sa dozvedel 

4 dni pred samotným konaním akcie pripomenul, že obecné zastupiteľstvo bolo riadne 

informované o pripravovanej akcii Staviame máj už 27.04.2023 a požiadal p. Pangrácovú, 

aby predniesla uznesenie prijaté poslancami obecného zastupiteľstva, kde zároveň bolo 

odpovedané aj p. Kövérovej, že mládenci OZ Za krajšiu Polhoru boli tiež do tejto akcie 

zapojení. P. Tomašiaková sa opýtala, že aký bol problém s akciu, na to p. Kövérová uviedla, 

že pri informovaní ohľadne akcie nebolo poslancom povedané, že to bude obec stáť nejaké 

peniaze. Potom bolo povedané, že to stálo obec 200 € - konštatovala, že keď sa opýtala pri 

schvaľovaní úpravy rozpočtu ohľadne navýšenia položky na kultúrne podujatia, tak bolo 

uvedené, že na máj išlo 200 €. Tak preto povedala, že sa šafári s peniazmi, že poslanci 

nevedia kam idú peniaze a potom sa dozvedia od ľudí, že sa prerába kultúra, že o tom 

nevedeli. Starosta sa opýtal, že kedy bola v starom sklade, že oprava nového skladu stála obec 

cca 230 €, že ak by to robila firma, tak by to stálo cca aj 600 €. Zároveň, uviedol, že poslanci 

obecného zastupiteľstva odmietli od OZ Za krajšiu Polhoru úhradu za energie vo výške             

240 €/rok. Starosta požiadal poslancov, že je potrebné dať si pozor na výroky o šafárení 

s obecnými financiami.   

- poslankyňa Kövérová vyzvala členov OZ, aby o nej hanlivo nerozprávali, načo reagovali, že 

nech je konkrétna, vraj počuje od ľudí, že o nej hovoria škaredo. Poslankyňa hovorila 

všeobecne. P. Tomašiaková sa opýtala, čo majú proti OZ, na čo bolo povedané, že nič. P. 

Tomašiak konštatoval, že p. Kubizniaková chcela už rušiť posilňovňu, na čo sa opýtala, že 

odkiaľ to má, on odpovedal, že mu to povedal Kubo.  



- poslankyňa Kubizniaková prejavila názor, že všetci na nich útočia.  

- poslankyňa Kubizniaková – uviedla, že pokiaľ sa zastupiteľstva nenahrávali, to vyzeralo ako 

v krčme,  že sa na ňu útočí kvôli zrušeniu kanála za rodinnými domami pod lokalitou Povrazy 

a kvôli neschváleniu zahrnutia do ZaD č. 04 zmenu funkčného využitia časti parcely č. 358 v 

lokalite 2 „Balka a uviedla, že žiada, aby sa všetky zmeny riešili tak ako to právne má byť, na 

čo starosta konštatoval, že všetky organizácie sa vyjadrili, že je to v poriadku a ona dvihla 

ruku, že nie, na čo p. Kubizniaková uviedla, že nie len ona, zároveň požaduje, aby sa riadne 

požiadalo o zmenu, aby sa to prerokovalo verejne, aby o 5 rokov nikto neprišiel a si to 

nezobral. Taktiež konštatovala, že si neželá, aby sa o jej osobe hanlivo vyjadrovalo.  

- p. Tomašiaková sa vrátila k téme hanlivého vyjadrovania o p. Kövérovej, aby bola konkrétna, 

ona zopakovala, že hovorí všeobecne.  

- p. Tomašiak sa opýtal p. Kubizniakovej, že či majú poslanci stretnutia u nej doma pred 

schôdzami, na čo ona odpovedala, že domov si môže pozvať koho chce.  

- ďalej vznikla diskusia ohľadne kosenia, kde poslankyňa Kubizniaková uviedla, že keď sa 

pokosí, je potrebné aj pozametať, na čo starosta uviedol, že môžeme byť radi, že máme 

pokosené, 

 

Starosta požiadal prítomných aby sa upokojili.  

 

c) poslankyňa Kövérová pripomenula možnosť zapojenia MŠ do školských programov: školské 

mlieko a školské ovocie a zelenina pre šk. rok 2023/2024 a požiadala, aby obec podala žiadosť 

o zapojenie do predmetných programov, podklady k tomu zašle mailom obci.  

 

d) p. Lukačko – navrhol, aby pri príležitosti osláv boli aj najstarší občania obdarení.  

 

Keďže vznikla hádka medzi prítomnými, starosta ukončil zasadnutie.  

V závere zasadnutia starosta obce poďakoval poslancom obecného zastupiteľstva a zasadnutie vyhlásil 

za ukončené.  

 

Zapísala: Ing. Lenka Pangrácová  

 

 

....................................................... 

          František Kubizniak  

               starosta obce  

 


